
lmkersbond van de ABTB 

In memoriam H. Heins 
Op 19 januari 1994 overleed geheel onverwachts, in zijn 
woonplaats Huizen, in de leeftijd van 67 jaar, de heer 
Harry Heins. Een groot verlies voor velen, maar vooral voor 
zijn vrouw en kinderen. 

86 Zijn hobby, de bijenhouderij, bracht hem ook in contact met 
de Imkersbond van de ABTB, waarbij hij ongeveer twintig 
jaar deel uitmaakte van het bondsbestuur. 
We hebben hem daar leren kennen als een vriendelijke 
collega die zijn bestuursfunctie zeer serieus opvatte, met veel 
aandacht voor de wereld om hem heen en respect voor alles 
wat met de natuur te maken had. 
Mevrouw Heins en de kinderen wensen wij de kracht toe om 
het verlies van haar man en hun vader te dragen in het 
vertrouwen dat hij rust vindt bij God op wie hij vertrouwde. 

Uit het Hoofdbestuur 
In het openingswoord van de bestuursvergadering van de 
Imkersbond van de ABTB, op 1 februari jl., schonk de 
voorzitter, de heer G. Hollander. aandacht aan het plotseling 
overlijden van het medebestuurslid, de heer H. Heins uit 
Huizen. De voorzitter vroeg voorts extra aandacht voor 
enkele belangrijke punten op de agenda voor deze 
bestuursvergadering, nl. de voorziening in het secretariaat 
van de bond; de financiële positie en de jaarvergadering van 
de bond, te houden op 5 maart 1994 in Raalte. 

De jaarvergadering 
Gebruikelijk is dat de jaarvergadering van de Imkersbond 
wordt gehouden op de eerste zaterdag in maart en dan bij 
toerbeurt in Salland, Twente en Gelderland, vandaar dit jaar 
op 5 maart in Raalte, Tot de gebruikelijke agendapunten 
behoort o.m. bestuursverkiezing. In verband met het 
overlijden van de heer H. Heins worden de afdelingen in 
Utrecht verzocht een voordracht te doen ter voorziening in de 
ontstane vacature. Niet gebruikelijk is aan de algemene 
vergadering een excursie te verbinden. Maar deze keer zal 
van de regel worden afgeweken door een gezamenlijk bezoek 
aan het bedrijf van de heer Jacbos in Raalte te brengen, een 
van de leden van onze bond, die van zijn hobby zijn beroep 
heeft gemaakt. 

Het secretariaat 
De ABTB heeft medio 1992 reeds kenbaar gemaakt dat het  

secretariaat van de lmkersbond door de huidige secretaris, de 
heer Ir. G. Selman niet langer gecombineerd kan worden met 
zijn hoofdfunctie. Wel is de ABTB bereid een zodanige 
voorziening te treffen dat de ondersteuning van het bestuur 
van de lmkersbond vanuit de ABTB kan worden voortgezet. 
Hoe hieraan vorm kan worden gegeven, werd aan het bestuur 
voorgelegd in de vorm van een tweetal alternatieven. De heer 
M. Jansen, ter vergadering aanwezig namens het secretariaat 
van de ABTB, zal de zienswijze van het bestuur van de 
lmkersbond voorleggen aan de heer ir. Albers algemeen 
secretaris van de ABTB. Bij de bespreking is gebleken dat 
het behoud van een nauwe relatie tussen Imkersbond en 
ABTB wederzijds op prijs wordt gesteld. 

Financiën 
Bij het voorbereiden van de begroting van de lmkersbond 
voor het jaar 1995 kon het bestuur niet komen tot een 
sluitende begroting, zonder een keuze te maken tussen twee 
moeilijke alternatieven. nl. beperking van activiteiten en/of 
verhoging van contributie. Besloten werd, de begroting aan 
de algemene vergadering ter goedkeuring voor te leggen met 
een beperkt nadelig saldo, te financieren uit de aanwezige 
reserve. Daarbij is er van uit gegaan dat het aanspreken van 
de reserve beperkt kan blijven tot 1995 en dat daarna weer 
een sluitende begroting kan worden voorgelegd zonder 
nadelig saldo. 

Ziektebestrijding 
Het bestuur nam kennis van een richtlijn, die onlangs tot 
stand is gekomen inzake de onderlinge afstemming van de 
veterinaire wetgeving in EG-verband, die ook voor de 
bijenhouderij van toepassing is. Het gaat daarbij om een 
registratieplicht en garanties voor de gezondheid van dieren 
na de afschaffing van grenscontroles per I januari 1994. Aan 
de afdelingen is gevraagd hoeveel leden van de afdeling in 
aanmerking komen voor deze registratieplicht. Afdelingen 
die een bijeenkomst beleggen waar het onderwerp 
ziektebestrijding punt van bespreking vormt, kunnen gebruik 
maken van een diaserie van 40 stuks over Amerikaans 
vuilbroed, vergezeld van een handleiding. Alleen 
verzendkosten worden in rekening gebracht. De heer 
M. Veldkamp, coordinator ziektebestrijding in het 
bondsbestuur, zal zorgdragen voor toezending van de diaserie 
aan de afdelingen. 

Overige punten 
Van de overige punten die in de vergadering van het 
bondsbestuur nog aan de orde waren, kan kortheidshalve 
worden volstaan met te vermelden dat: 
• gesproken is over de positie van de Bedrijfsraad voor de 
bijenhouderij 
• een samenvatting werd besproken van het onderzoek naar 
de kwaliteit van het maandblad BIJEN 
• de gang van zaken in de Honingzemerij te Boxtel werd 
toegelicht 
• kennis werd genomen van een verslag van een bijeenkomst 
van de Drachtplantencommissie. 

In een volgend nummer hopen we verslag te doen van de 
jaarvergadering van de Imkersbond op 5 maart 1994. 
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